
PROTOKOLL 
2021-08-17 
 

Möte IF Vikens Ungdomssektion 
 

Plats:   Vikenborg, Coronasäkrat avstånd 
Tid:   17.30 
 
Närvarande:  Magnus Wallin  (MW) P10 sammankallande 
   Maria Lindberg Engberg (ML) F08 
   Sarah Johansson  (SJ) P10 
   Peter Thorpman  (PT) P09 
   Rudi Martinsen  (RM) P07/F09/Bollkul15/MV 
 
Anmäld frånvaro: Philip Palmaer   (PP) P13/14 
   Magnus Sahlin   (MS) P08 
 
Delges:   De närvarande 
    
 

1. Mötets öppnande 
MW inleder mötet med att hälsa välkommen, och det bjuds på nybryggt kaffe. 
 

2. Val av sekreterare 
RM utses till mötets sekreterare. 
 

3. Dagordningen fastställs 
 

4. Aktivitetspeng 
Två lag äskar extra pengar från aktivitetspengen till cup i Tidaholm. Inom U-
sektionens kostnadsbudget finns det utrymme. 
 
MW och SJ kontaktar styrelsen 
 

5. 9v9 mål 
US har önskemål om inköp av 4 st 9v9 mål (6x2,2m) till Hanebol respektive 
Konstgräset. Målen är anpassade till spelformen 9v9 och kommer att underlätta 
övergången till spelformen 11v11 med större mål jämfört med dagens situation. För 
framförallt målvakter är övergången från 7v7 till 11v11 mål mycket svår. 
 
MW lyfter frågan till styrelsen för att lägga fram förslag till kommunen ang. inköp, 
alternativt titta på inköp i föreningens regi. 
 

6. Utbildning 
Med ett antal nya ledare i föreningen är ambitionen att hålla en Tränarutbildning C 
(TUC) i föreningens regi. I nuläget är det dock svårt att hitta tid både för utbildare 
och aktuella ledare. RM föreslår att vänta med TUC till våren som en förberedelse 



inför säsongen 2022. 
 
RM kollar möjligheten att tillsammans med Henrik Blomquist att hålla 
utbildningsträffar för ungdomsledare. 
 
MW och RM hittar datum för att hjälpa F10 resp. P11 med tips på övningar med 
mera. 
 

7. Peters ansvarsområden 
PT lämnar US och med det sina ansvarsområden, Plan-/Halltider och Material. MS 
har delat ansvaret med PT och förslagsvis håller MS i trådarna framöver och tar hjälp 
av övriga i US vid behov. 
 
PT pratar med MS för överlämning 
 

8. Ledarträff 
En ledarträff var inplanerat ifjol, men fick ställas in och har inte varit möjligt att hålla 
pga. pandemin. Perioden framöver är fullspäckad för många och förslagsvis kan en 
ledarträff hållas i samband med en säsongsavslutning. 
 
ML och SJ håller i detta. 
 

9. Arbetet framöver 
Många småbeslut har behövts lyftas och avhandlas i US och arbetet är ineffektivt. 
Ansvarsområden som fördelat borde kunna nyttjas för att avhandla mindre frågor. 
Att man inte har en riktig budget att förhålla sig till gör det hela svårt. Frågan tas upp 
vid ett senare tillfälle 
 

10. Ungdomsavslutning 
Förslagsvis kan en avslutning för ungdomslagen hållas 15/10, då är alla lagen klara 
med sina matcher. Upptaget på Vikenborg denna kväll, men ML kollar om det går att 
lösa. Annars är förslaget 22/10. 
 
Priser från Pokalhuset behöver beställas, utvecklingspris från 10 år, 2–3 per trupp. 
Ska inte vara resultatbaserat (t.ex mest mål). Lagen måste anmäla antal själva. 
 
Ingen underhållning, men spelare från senior trupperna (dam/herr) frågas att hjälpa 
till vid prisutdelning. Styrelsen bör vara representerad. Korv m/bröd samt festis 
serveras. 
 
ML och SJ håller i detta 
 

11. Lagfoto 
US har önskemål om att få till Lagfoto på Vikenborg för alla U lag.  
ML och SJ håller i detta 
 



12. Inträde Rösvallen 
Styrelsebeslut har tagits på att ungdomar mellan 15–17 år ska betala inträde på 
Rösvallen till föreningens seniormatcher. 
 
US är av uppfattningen att föreningens ungdomar och ledare för ungdomslagen inte 
ska behöva betala inträde på Rösvallen då detta är ett sätt att bygga och bibehålla 
föreningsandan och ett led i utbildningen av spelare och ledare. MW lyfter frågan 
med styrelsen.  
 

13. Läget i lagen 
F06/07: Mycket matcher. Stöttar också U laget/Div 4 
P06: 2 spelare kvar 
P07: 8 spelare. Träningsgrupp med P08 vilket fungerar bra. Måste diskutera 
alternativ för nästa år 
F08: Ett par nya spelare har tillkommit. Cup i Norrköping, positivt både 
resultatmässigt och socialt. Mycket matcher. 14 spelare. Lånat in några 07 spelare 
vid tillfällen 
P08: Ca 20 spelare 
F09: 14 spelare. Läger på Hanebol i början på augusti. 10-12 på träning. Lite oro inför 
nästa år kring 9v9 spel 
P09: Ca 17 spelare på pappret, men med ett par skador m.m. ca 14 aktiva spelare. 
Mycket matcher. Lite oro inför nästa år (9v9). 
F10: Stort behov av fler ledare. Har fått ställa in träning pga. ledarbrist. Behöver stöd 
kring övningar m.m. 
P10: 27 spelare. Bra träningsnärvaro, ca 19-20 på träning.  
F11/12 
P11: 15 spelare. Behöver stöttning kring övningar m.m. 
P12: Spelat väldigt få matcher denna säsong 
P13/14: 
F13/14: 
Bollkul 15: Ett 30-tal spelare. Behöver fler ledare. Splitt pojkar/flickor efter säsongen 
Bollkul 16: 
 

14. Övrigt 
- Valberedning: Höstmöte i november med val till U-sektion. Frågan tas upp på nästa 
möte 
 

15. Nästa möte 
Nästa möte planeras i närtid. MW skickar ut alternativ 

 
16. Mötets avslutande 

Mötet avslutas 
 
 
Vid protokollet     justeras 
 
 



Rudi Martinsen     Magnus Wallin 
Sekreterare      sammankallande 
 
 


